
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 
dne 15.9. 2014 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    5 členů zastupitelstva (Štěpán Dejmek omluven) 

                          7  občanů 
                          
 
Zasedání bylo:  zahájeno v 17,20 hodin 
                             ukončeno v 18,10 hodin                                 
 
PROGRAM:  
Program zasedání  

1/ Seznámení s programem zasedání  

2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3/ Projednání rozpočtového opatření č. 3/2014 

4/ Projednání volby přísedící Okresního soudu v Semilech  

5/ Diskuse 

6/ Závěr 

 
 

1/ Starosta obce přivítal všechny na zasedání a seznámil je s jeho programem. Pro nemoc 

omluvil Štěpána Dejmka.  Sám navrhl doplnění programu o seznámení zastupitelstva 

s kontrolami provedenými kontrolním a finančním výborem v roce 2014. Další návrhy 

nebyly, o doplněném programu bylo hlasováno . 

                                                                                                                                    5 hlasů pro 

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 28.5.2014 provedl starosta 

obce. Žádosti o dotaci na opravu požární stříkačky, podporu kulturních akcí, zalesnění a 

opravu pomníků byly podány.  Dotace na opravu stříkačky je už schválena, na ohňostroj  

i když jsme splnili všechny podmínky přijata nabyla. O žádostech na zalesnění a pomníky 

bude zastupitelstvo jednat až v říjnu a případná dotace už bude, stejně jako dotace na opravu 

stříkačky už pro nové zastupitelstvo. Na zalesnění určitě příspěvek bude, může být až 55.000,-

Prostředky budou rozděleny podle počtu žádostí. 

  

 

3) Zastupitelstvo bylo seznámeno s návrhem rozpočtového opatření č. 3/2014, ve kterém jsou 

na stránce příjmů dotace, prodej dřeva a prodej reklamních předmětů. Ve výdajích jsou 

náklady na opravu chodníku po povodni, náklady na provoz kina, na veřejné osvětlení, 

likvidace starých WC na hřišti, zvýšené náklady na úpravu středu obce, nové infotabule a 

nový pult do obchodu. V kolonce příjmy jsou po rozhodnutí zaneseny dotace na čp.42, dotace 

na prořez lip a prodeje dřeva a reklamních předmětů. Příjmy jsou vyšší než výdaje a proto je 

financování v záporné hodnotě. Výdaje 83 000,- Kč, příjmy 2 428 531, Kč, financování -2 345 
531,Kč 
  

                                                                                                                                   5 hlasů pro 

 

 

4) Starosta obce seznámil zastupitelstvo se žádostí Okresního soudu v Semilech o zvolení 

přísedící. Z naší obce vykonávala tuto funkci Eva Loukotová a u soudu takto pracuje už 8 

roků a chtěla by dále pokračovat. V případě, že by se jednalo o novou osobu, musel by ke 



schválení dát souhlas Okresní soud, v jejím případě schvaluje občana do funkce zastupitelstvo 

obce, které je dotyčná osoba občanem. Proti její osobě nebyly žádné připomínky a o navržené 

volbě bylo tedy hlasováno. 

5 hlasů pro 

   

 

5) Předseda kontrolního výboru Ondřej Šír seznámil zastupitele s výsledky kontrol, stejně tak 

provedla v zastoupení nemocného předsedy finančního výboru Štěpána Dejmka jeho člen 

Lenka Kuželová. Případné dovysvětlení nesplněných usnesení podal starosta obce. 

 

 

  

 

Diskuse 
starosta  

             –     v krátkosti zhodnotil končící volební období a poděkoval zastupitelům za 

odvedenou práci a i za podporu a pomoc.  Jmenovitě poděkoval Romanu Kuželovi za vše, co 

pro vesnici za roky strávené v zastupitelstvu udělal. Všem zastupitelům, kteří kandidují 

v komunálních volbách popřál hodně úspěchů. 

- informace o připravované úpravě středu obce 

- informace k soutěži Vesnice roku Libereckého kraje 

 

Roman Kužel zhodnotil 20 roků strávených v zastupitelstvu obce, popřál všem do 

komunálních voleb hodně úspěchů. Poděkoval za spoluprácí všem, kteří se s ním za uvedené 

roky podíleli na dění okolo obce. 

 

Milada Kobrlová – poděkovala zastupitelstvu za spolupráci jako bývalá kronikářka                

 

 

 


